
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 3. februar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål K

Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren fra centralt hold vil detailregulere reglerne

for deltagerbetaling på ungdomsuddannelserne, og hvorfor ministeren i stærk modsæt-

ning til såvel danske gymnasier, danske erhvervsskoler og en række af de øvrige aktører

på uddannelsesområdet ønsker et loft på maksimalt 3000 kroner til studieture pr. elev?

Vil ministeren også redegøre for, hvem af organisationerne på uddannelsesområdet, der

er enig med ministeren i, at et loft på maksimalt 3000 kroner til studieture er det rigtige

niveau, og hvorfor ministeren mener, at reguleringen skal være ens for de uddannelser,

hvor eleverne får løn(elevløn) som en del af uddannelsen og så de SU-berettigede ud-

dannelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V), Anni Matthiesen (V) og Jan

E. Jørgensen (V).

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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